
Referat fra Styremøte

Organisasjon Kor é vi

Dato 10. oktober 2022

Tidspunkt 17:00 - 19:00

Sted

Til stede      Ikke møtt

Audun Flage Solheim, Styremedlem

Eli Moe, Styremedlem

Tove Værnes, Styremedlem

Stig Arntzen, Styremedlem

Nina Elin Andresen, Leder

Oddbjørg Smaadal, Økonomiansvarlig

Saksliste

22-77 Referent

Referat: Tove

22-78 Godkjenning forrige styremøte-referat.

Referat: Referat fra styremøte 5.9.22 er godkjent.

22-79 Orienteringsrunde

Referat: Eli har skaffet medaljer til jubileumsfesten.

22-80 Økonomi

Referat: Ikke noe nytt siden sist. Kontingenter og betaling til jubileumsfesten har
begynt å komme inn.

22-81 Korkafe hos Søreide songlag

Referat: Korkafé med Søreide Songlag 25.10. kl. 18:30. Nina og Maria samarbeider om vårt
repertoar.

22-82 Jubileumsaktiviteter, inkludert fest og konsert

Referat: Jubileumsfest: Festkomitéen har kontroll. Jubileumskonsert:
En spikring av repertoaret er under arbeid. Vi stiller i svart. Audun og Stig skal prøve å
låne lys til dekorasjon.



22-83 Turkomiteen, orientering om fremdrift

Referat: Byråer er kontaktet, tid og sted er ikke
bestemt. Komitéen jobber videre med saken.

22-84 Rekruttering nye medlemmer

Referat: Det er annonsert på Korforbundets hjemmeside. I tillegg
kan vi formidle at vi ønsker flere sangere via plakat i Blomsterdalen og via Grendalagets
hjemmeside.

22-85 Strategiplan 2022-2026

Referat: Blir ferdigstilt i løpet av høsten.

22-86 Eventuelt

Referat: • Koret Acantus ønsker å samarbeide med oss ved besøk i Bergen. De får
tilbakemelding om at det passer best enten 2.-4. juni eller 9.-11 juni 2023.
Stig undersøker om mulighet for felleskonsert på Ulriken.
• Våren 23: Hva vil vi gjøre/ hva skal vi ha med oss «i kofferten» når vi skal på tur.
Bestemmelsen tas i diaqlog med Maria.
• Skal vi forsøke å få til mer samarbeid med Søreide Songlag?

22-87 Dato for nytt styremøte

Referat: 07.11.22

Sted:

Dato:

Signaturer:


